
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 107 A
Forslag til lov om ændring af ejendomsvurderingsloven og forskellige andre love. (Ansæt-
telse af grundværdier for erhvervsejendomme m.v.).
Af skatteministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 101
Vil ministeren redegøre for, hvilke muligheder der er for at videreføre den nuværende
vurderingsmodel for erhvervsejendomme eksempelvis et eller to år mere end der lægges
op til med lovforslaget, idet der kan foretages enkelte justeringer for at fastholde prove-
nuet? Dette skal ses i lyset af, at det vil give mulighed for at redegøre nærmere for
konsekvenserne ved den foreslåede vurderingsmodel og undersøge muligheden for at
basere systemet på faktiske handels-/lejeværdier for erhvervsejendomme.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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